

SADRŽAJ

UVODNIK:

Sv. Cecilija, časopis za duhovnu glazbu 1969—1979.	97
<i>Celestin Tomić</i> : Gospodin je moja snaga i pjesma moja	98

ČLANCI:

<i>Ladislav Šaban</i> : Popis pavlinskih glazbenih knjiga iz 1632. godine	100
<i>Viktor Boić</i> : Glazbeni život Zagreba početkom našeg stoljeća (nastavak)	102

OBLJETNICE:

Josip Hatze — čovjek i glazba	104
Z. Blaž: Ferdi Livadiću u spomen	106
<i>Edo Škulj</i> : Matija Tomc — osamdesetgodišnjak	106
<i>Petar Zdravko Blajić</i> : Josipu Andreisu uz 70-obljetnicu života	108
<i>Petar Zdravko Blajić</i> : Brunu Bjelinskom uz 70-ti rođendan	109
S. G.: Uz jubilarnu 60-obljetnicu Zagrebačkog kvarteta	110
K. J.: 40 godina umjetničkog rada Tomislava Neralića	110

IN MEMORIAM:

<i>Ivan Bošković</i> : Vinko Sagrestano	111
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU	112
IZ NAŠIH ŽUPA	113
KONCERTI, OPERE	119
VIJESTI IZ INOZEMSTVA	124
GRAMOFONSKO PLOČE TVORNICE »JUGOTON« ZAGREB	125
GLAZBENI ČASOPISI	126
PRIKAZI	126

GLAZBENI PRILOG:

<i>Ivan Brkanović</i> : Žrtva, motet za tri nejednaka glasa uz pratnju orgulja
A. Dankov: Ti si moj Bog
A. Dankov: Slava Ti, Bože!

INHALT

LEITARTIKEL: Die hl. Cäcilia, Zeitschrift für die geistliche Musik 1969—1979. *Celestin Tomić*: Der Herr ist meine Kraft und mein Lied (98) — ARTIKEL: *Ladislav Šaban*: Das Verzeichnis der pavlinischen Musikbücher aus dem Jahre 1632 (100) — *Viktor Boić*: Das Musikleben in Zagreb anfangs dieses Jahrhunderts (die Fortsetzung) (102) — ANNIVERSARIEN: Josip Hatze, der Mensch und die Musik — anlässlich des hundertsten Geburtstages (104) — Z. Blaž: In memoriam Ferdo Livadić (106) — *Edo Škulj*: Matija Tomc — 80 Jahre alt (106) — *Petar Zdravko Blajić*: Zur Ehre Josip Andreis, anlässlich des 70. Geburtstages (108) — *Petar Z. Blajić*: Zur Ehre des Bruno Bjelinski anlässlich des siebzigsten Geburtstages (109) — S. G.: Anlässlich der 60 Jahre des Zagreber Quartets (110) — K. J.: Tomislav Neralić feiert 40 Jahre seiner künstlerischen Tätigkeit — IN MEMORIAM: *Ivan Bošković*: Vinko Sagrestano (1908—1979) (111) — DIE TÄTIGKEIT DES INSTITUTS FÜR DIE KIRCHENMUSIK (112) — AUS UNSEREN PFARREIEN (113) — KONZERTE, OPERN... (119) — NACHRICHTEN AUS DEM AUSLAND (124) — DIE SCHALLPLATTENFABRIK »JUGOTON« ZAGREB (125) — DIE MUSIKALISCHEN ZEITSCHRIFTEN (126) — REZENSIONEN (126) — DER MUSIKALISCHER ZUSATZ: *Ivan Brkanović*: Žrtva (Das Opfer), A. Dankov: Ti si moj Bog (Du bist mein Gott); Slava Ti, Bože!(Ehre sei Dir, Gott!).

CONTENTS

EDITORIAL St. Cecilia, periodical for spiritual music 1969—1979. — *Celestin Tomić*: The Lord is my strength and my song (98) ARTICLES — *Ladislav Šaban*: The enumeration of the paulinist musical books from 1632 year (100) — *Viktor Boić*: Music life in Zagreb at the beginning of our century — continuation (102) — ANNIVERSARIES: Josip Hatze, Man and music (100 year anniversary of birth) (104) — Z. Blaž: In Memoriam of Ferdo Livadić (106) — *Edo Škulj*: Matija Tomc 80th anniversary (106) — *Petar Zdravko Blajić*: 70th anniversary of Josip Andreis (108) — *Petar Zdravko Blajić*: 70th anniversary of Bruno Bjelinski (109) — S. G.: 60th anniversary of Zagrebački quartet (110) — K.: 40th anniversary of the artistic work of Tomislav Neralić (111) — IN MEMORIAM: *Ivan Bošković*: Vinko Sagrestano (1908—1979) (111) — ACTIVITIES OF THE INSTITUTE FOR THE CHURCH MUSIC (112) — FROM OUR PARISHES (113) — CONCERTS, OPERAS... (119) — NEWS FROM ABROAD (124) — NEW RECORDS (125) — MUSIC MAGAZINES (126) — BOOKS (126) — MUSICAL SUPPLEMENT: *Ivan Brkanović*: The Sacrifice, A. Dankov: Glory to you, God; You are my God.